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§1 Öppnande av sammanträde mm. 

 Då Fredrik Bojerud hade förhinder hälsade Leif Larsson välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Tom Mellkvist. 

Då ingen representant för Stockhom Business Region (SBR) närvarade beslöts 

att punkten ”Aktuell information från SBR” utgår. Dagordningen godkändes. 

  

§2 Uppföljning från mötet med Thord Swedenhammar och Ulla Hamilton. 

 Besöket av Thord Swedenhammar och Ulla Hamilton var mycket positivt. 

Fastighetsbolagen KF Fastigheter, Dagon och Ekenmans har därefter vid ett 

ytterligare möte med Thord Swedenhammar redogjort för sina förslag. Thord 

Swedenhammar reagerade positivt på bolagens presentation och lovade föra 

vidare dessa synpunkter till berörda parter. 

  

§3 Näringslivsrådets roll och uppgifter. Fortsatt diskussion. 

 Bordlades. 

  



SID 2 (2) 
 

 

 

  
 

§4 

 

BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge. 

 Centeni har gått med i BID-projektet. 

En rundvandring har genomförts för att på plats se området. 

WSP Sverige har engagerats i BID Hässelby gård. 

En marknadsföringsplan håller på att upprättas. 

Mataffären som brunnit håller på att saneras. Det är inte klart vad lokalen 

kommer att användas till. 

I början av juni sker nytt möte mellan kulturförvaltningen, Centeni och 

stadsdelsförvaltningen om Allhuset. 

  

§5 Hässelby-Vällingby – en miljöstadsdel. Grön Hantverksby, aktuellt 

planeringsläge. 

 En arkitektbyrå är anlitad för att ta fram en plan på hur området kan formas, 

framförallt ska logistiken studeras. 

  

§6 Aktuell information från Stockholms Business Region. 

 Utgår. 

  

§7 Aktuell information från rådets övriga ledamöter. 

 Helena Persson tog upp frågan om hur Jobbtorget ska nå företagen. Hon fick 

bland annat följande förslag:  

Bygg på personliga kontakter! 

Rätt attityd gentemot företaget och företagaren är betydelsefullt! 

Stödet efter det att personen placerats i företaget är viktigt! 

Ett snyggt uppställt CV är grundläggande! 

Hårdsälj! 

 

Marie Engström önskar söka pengar från EU för ett projekt om socialt 

företagande. Hon efterlyser en projektägare. Marie planerar en work shop i 

september, inbjudan till berörda kommer. 

 

Lars Jakobsson föreslog att representant för Sveafastigheter bör ingå i denna 

grupp. Sveafastigheter har hand om projektet Vällingby parkstad. 

  

§8 Övriga frågor. 

 Nästa möte bestämdes till torsdag 8 september kl 16.00 

  

________________________ 


